

No. 7625. CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS. OPENED FOR SIGNATURE AT THE HAGUE ON 5 OCTOBER 1961¹

N° 7625. CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES PUBLICS ÉTRANGERS. OUVERTE À LA SIGNATURE À LA HAYE LE 5 OCTOBRE 1961

DESIGNATION OF AUTHORITIES under article 3 (1)

DÉSIGNATION D'AUTORITÉS en application du paragraphe 1 de l'article 3

Notification received on:

Notification reçue le :

9 June 1982

9 juin 1982

BAHAMAS

BAHAMAS

[TRADUCTION — TRANSLATION]

(The title of the designated authority in the Bahamas competent to issue the Apostille referred to in article 3, first paragraph, of the Convention has been amended to read as follows: "(a) Permanent Secretary, Ministry of External Affairs; (b) Under Secretary, Ministry of External Affairs; (c) Deputy Permanent Secretary, Ministry of External Affairs".)

(Le titre de l'autorité désignée aux Bahamas, compétente pour délivrer l'apostille prévue à l'article 3, alinéa premier, de la Convention a été modifié comme suit : «a) Le Secrétaire permanent, Ministère des affaires extérieures; b) Le Sous-Secrétaire, Ministère des affaires extérieures; c) Le Secrétaire permanent suppléant, Ministère des affaires extérieures».)

Certified statement was registered by the Netherlands on 12 July 1982.

La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 12 juillet 1982.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 527, p. 189; for subsequent actions see references in Cumulative Indexes Nos. 8, 9, 11, 13, and 14, as well as annex A in volumes 989, 993, 1010, 1031, 1065, 1098, 1102, 1120, 1122, 1129, 1135, 1249, 1253, 1256 and 1261.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 527, p. 189; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 8, 9, 11, 13 et 14, ainsi que l'annexe A des volumes 989, 993, 1010, 1031, 1065, 1098, 1102, 1120, 1122, 1129, 1135, 1249, 1253, 1256 et 1261.